
 

  

FCPE Cité Scolaire Internationale 

Ferney-Voltaire & St Genis-Pouilly 

Une association apolitique, aconfessionnelle, 
qui représente tous les parents 

Une équipe et des actions locales 

Egalité des chances et droit à l’éducation 
Nous vous représentons aux conseils de classe, au Conseil d’Administration, aux 
conseils de discipline et aux différentes commissions de l’établissement. 
Nous rencontrons le proviseur et ses adjoints, tous les mois pour agir pour vos en-
fants. 
Nous siégeons aux commissions d’appel et instances départementales, régionales 
et académiques de l’Education Nationale. 
Nous agissons pour garantir les moyens en professeurs, encadrants, équipements, 
et œuvrons pour le bien-être de vos enfants : parcours à aménagements spécifiques, 
casiers, rythmes scolaires... 

Solidarité et communauté 
Nous co-organisons des événements pour rassembler et informer: conférences, soi-
rée parents-délégués, forum des métiers, Ain'formation métiers. Nous publions une 
newsletter, et relayons les informations d’orientation, et autres évènements, utiles pour 
les élèves ou les parents, de la région  ou de Suisse voisine. 
Nous contribuons aux fonds sociaux et de solidarité de la cité scolaire. 

Le 8 Oc-

tobre 

Votez FCPE! 

www.fcpe01.fr 

contact@fcpe-ferney-voltaire.fr 

Transports  
Nous travaillons avec Pays de Gex Agglo pour améliorer les transports scolaires, et 
organisons des bus gratuits pour le Mondial des Métiers à Lyon. 

Une coordination FCPE Pays de Gex 

Un réseau départemental, régional, acadé-

mique et national 
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Federation of Parents’ Council of the International 
School campus of Ferney-Voltaire & St Genis-Pouilly 

An apolitical non-denominational association 

representing all parents 

Local team and local activities 

Solidarity and community 
We contribute to the social support and solidarity funds of the school campus. We 
partner with others to organise events which bring people together and share infor-
mation: conferences, evening for parents representatives, career forum. 

October 8th Vote FCPE! 

www. fcpe01.fr 

contact@fcpe-ferney-voltaire.fr 

School Buses 
We work with the “Pays de Gex Agglo” local authority to improve the school bus sys-
tem, and provide free buses for the World of Careers event in Lyon. 

Co-ordination among the FCPE councils of 
Pays de Gex 

We strive to ensure that the necessary teaching and managerial staff, and supplies and equipment, 
are in place, and work for the well-being of your children: special arrangements for students in need, 
lockers, the length and times of the school day and week. 

We publish a newsletter and share information on careers and other 
regional events which might interest students or their parents. 

A network at the levels of the department, 
the region, the educational authorities, 

and the country 

Equality of access and 

the right to education 
We represent you on the class councils, the Governing Bodies, the disciplinary coun-
cils and the various committees of the school campus. 
We have monthly meetings with the Headmaster and his deputies on behalf of your 
children. 
We are members of the Appeals Commissions and other bodies of the Ministry of 
National Education at the levels of the department, the region, and the educational 
authorities.  
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